



communiqué

N°: 60
 No.:

FOR IMMEDIATE RELEASE
 MAY 24, 1983

VIOLENCE IN SOUTHERN AFRICA

The Deputy Prime Minister and Secretary of State for External Affairs, The Hon. Allan J. MacEachen, made the following statement on the recent events in southern Africa:

We condemn the acts of violence that have taken place in southern Africa over the weekend. Canada's firm opposition to the policies and practices of apartheid is well known but we have always emphasized that what we hope to see is peaceful change not destructive violence. We deplore acts of terrorism and raids carried out across national boundaries which can only lead to the heightening of tensions in the region and the risk of broader conflict. We hope that all concerned will act with due restraint.

* * * * *

60

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
 LE 24 MAI 1983

VIOLENCE EN AFRIQUE AUSTRALE

Le Vice Premier ministre et Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'Honorable Allan J. MacEachen, a fait la déclaration suivante au sujet des récents événements en Afrique australe:

Nous condamnons les actes de violence survenus en fin de semaine en Afrique australe. La ferme opposition du Canada aux politiques et pratiques d'apartheid est bien connue. Toutefois, nous avons toujours marqué l'espoir d'assister à un changement pacifique, et non à une violence destructrice. Nous déplorons les actes de terrorisme et les raids effectués au-delà des frontières nationales, qui ne peuvent qu'intensifier les tensions dans la région et étendre le conflit. Nous espérons que toutes les parties concernées sauront faire preuve de retenue.